
HØRINGSINNSPILL FREMTIDIG SKOLESTRUKTUR I GRIMSTAD KOMMUNE 

Viser til punkt om vedrørende nedleggelse av Frivoll skole. 

Som næringsdrivende på Frivoll er vi veldig glade for å ha en skole i nærheten. Vi samarbeider med 

Frivoll skole blant annet om skolehagen. Skolehagen brukes som undervisningsarena, og vi hjelper 

med vanning og faglige råd i forhold til stell av hagen. Elever får også komme i gartneriet om vinteren 

å så grønnsakene som skal plantes i skolehagen. Vi opplever stor glede rundt samarbeidet både fra 

elever/ansatte men også foreldre og naboer. Barna tar gjerne med foreldre for å vise hagen «sin». 

Om høsten selges grønnsakene på høstfesten på skolen.  

Siden veien til Frivoll skole er kort, har hagen vært brukt mye. 

For oss er det en god relasjon til elevene som vokser opp i området. Bånd mellom næringsliv og skole 

tror vi et gode for alle. Det bidrar til økt forståelse for primærnæringen og elevene er kanskje 

fremtidige ansatte.  

Vi ber dere beholde Frivoll skole. Ikke brenne broer nå. Plassen skolen ligger på er en flott plass for 

en skole. Bærekraft er et stadig viktigere begrep. Vi mener at det skolen har opparbeidet av 

relasjoner i området, og det faktum at ingen trenger skoleskyss er i tråd med fremtidige strømninger. 

 

For Syvertsens Gartneri  

Ole Martin Hodnebrog 

 


